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חילופים של נציגים רבים במועצה העליונה, והצטרפות של שתי תכניות חדשות- ספיר●
והרצוג.

בשפיים.2023בפברואר13-14ביתקייםהכנס:שנתיהדוהכנסלקראתעדכון:יה"ת●
מוזמניםסטודנטים20וסדנאות.הרצאותוגםומופעים,אמנויותעלדגשיהיהבכנס

להשתתף בחינם ביום אחד של הכנס תמורת עזרה בתפעול. קול קורא להשתתפות
סטודנטים ייצא בשבוע הבא.

את פעולות הועדה במוסדות: נציגת הועדה, ליאת גפן שגיב תיארהועדת סטודנטים ביה"ת●
ההכשרה. יש כבר נציגים מכל התכניות. הם יתאמו מפגשים עם הסטודנטים להצגת יה"ת

והעבודה הנעשית בה. יתקיים יום עיון של ועדת הסטודנטים, על היום שאחרי התואר.
הבקשה היא לאפשר גישה לנציגי יה"ת וועדת הסטודנטים למפגש עם הסטודנטים במוסד

ההכשרה, ולהעביר מסרים ועדכונים מועדת הסטודנטים ברשימות התפוצה.

הפתוחותתכניות דוקטורטמשאלות חוזרות המופנות ליה"ת עולה הצורך להכין רשימה של●
למטפלים באמנויות. הוחלט על גיבוש ועדה להכנת מסמך מבאר של התוכניות השונות

לדוקטורט עבור מטפלים באמצעות אומנויות בארץ ובחו"ל. הועדה בריכוזה של אילנה לח,
ומשתתפים בה אורלי וקנין מסמינר הקיבוצים, גל אברמובסקי מבית ברל ועינת מטצל מבר

אילן. חברי ועדה נוספים שרוצים להשתתף- מוזמנים לכתוב לאילנה.

סקר שערכו בקרב נציגי התוכניותענת מרנין וענת מנדלסון הציגו-עדכון סקר משרד החינוך●
השונות, ומדריכים ממשרד החינוך בנוגע להשתלבות מטפלים בתחילת דרכם במערכת

החינוך. הן סקרו את תחומי הידע השונים הנלמדים בתוכניות ואת תחושות המדריכים ביחס
למוכנות המטפלים בשטח. התקיים דיון בנוגע לתחומי הידע שיש ללמד, ומשמעות תחושת

המסוגלות של מטפל חדש המגיע  לשטח הקליני (אשר לא בהכרח קשורה לתכנים הנלמדים
ולהיקפם).

עדכן כי עם השבעת הכנסת,,עדכון מצב החקיקה  צח בורוביץ' לוביסט מחברת קבינט●
הוגשה אתמול מחדש הצעת החוק של הטיפול באמצעות אמנויות ע"י ח"כ מיכל שיר וח"כ מיכל

וולדיגר. ההצעה הוגשה לפי ההסכמות שהושגו בסוף מושב הכנסת הקודמת, לפיהן החוק
מגדיר את הטיפול באמצעות אמנויות כמקצוע לתואר שני. החוק הוגש עכשיו על בסיס הסכמה

מקצועית רחבה עם הגורמים המקצועיים במשרד הבריאות, התומכים בהצעה. היו ידיעות
בתקשורת על דרישה קואליציונית של יהדות התורה לשנמוך מעמד המקצוע ללימודי תעודה.

דבר שעלול לגרור שנמוך של מקצועות בריאות נוספים. הדרישה הזו כרגע לא נמצאת על
הפרק. עם תחילת עבודת הועדות בכנסת, תעלה ההצעה לדיון, ותהליך החקיקה יותנע מחדש.

על מנת לייצג את המקצוע ואת צרכיו, תידרש נוכחות של מטפלים באמצעות אמנויות בדיוני
ועדות כנסת רלוונטיות, עליהם נקבל עדכון מצח. ועדת החקיקה ביה"ת, תמי ירמיהו, הוד

אורקיבי ואופירה הוניג, ממשיכה להוביל את התהליך. עזרה והצעות יתקבלו בברכה, וחשוב
שנציג עמדה מאוחדת בתוך המקצוע לגבי החוק. בעבר מאבקים בין המטפלים באמנויות מנעו
את העברת החוק. שיתוף הפעולה בין התכניות, מתוכו הוקמה המועצה העליונה חשוב מאד.

ועדת החקיקה מרכזת את המאמצים בנוגע לחוק. יה"ת משלמת את שכר הלוביסטים.
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הציגה את הנושא. החל דיון ביחס- אופירה הוניגדיון בנוגע לקורסי השלמה לקראת התואר●
להיקף קורסי ההשלמה, הרמה בה הם נלמדים ומי מחויב ללמוד אותם. ימשך דיון בנושא

במועצה הבאה. קורסי הקדם והשלמת שעות האמנות הם דרישה של המל"ג. עמידה בתנאי
הקדם והשלמת הקורסים הנדרשים הכרחיים לקבלה לחברות ביה"ת. עם הגשת מועמדות

לחברות, המסמכים של המטפל נבדקים ואם חסרים לו קורסי קדם או שעות אמנות, לא יוכל
להתקבל ליה"ת.

ואילנהליאת,11.5.2023בהבא,העליונההמועצהבמפגשלהתראות


